
 

 

 

      
   

Interpellation      

Till ansvarigt regionråd 

 

Angående patienter från Palestina 

     

Den humanitära situationen i Palestina är katastrofal. Möjligheterna att bedriva vård i Gaza är 
i det närmaste obefintliga och patienter dör i behandlingsbara tillstånd på grund av den 
raserade sjukvården. Sjukhus och ambulanser attackeras. Amputationer och kejsarsnitt 
genomförs utan bedövning. Antalet mycket svårt skadade ökar hela tiden. En stor del av dessa 
är barn. Vårdpersonal riskerar sina egna liv när de försöker göra sitt jobb. 

Avancerad sjukvård är omöjlig att genomföra på plats och svårt sjuka patienter behöver därför 
evakueras. Ett antal europeiska länder har därför tagit emot evakuerade patienter för 
livsnödvändig vård, däribland Norge. EU-kommissionen har bett Sverige om hjälp med att ta 
emot 109 palestinska barn. Både Karolinska universitetssjukhuset och Aleris har sagt att de är 
redo. Den svenska regeringen har hittills sagt nej, trots att Sverige har en lång tradition av att 
hjälpa andra och även har tagit emot patienter från Ukraina. Ett antal svenska sjukhusläkare 
har sagt att de skäms för att de inte kan följa Läkarförbundets etiska principer, och 
Vårdförbundet kräver att regeringens beslut omprövas.  

 
Med anledning av ovanstående vill jag fråga ansvarigt regionråd: 

- Har du för avsikt att ta reda på om Region Västmanland har kapacitet att ställa 
vårdplatser till förfogande för patienter från Palestina i akut behov av vård?  

- Om ja, när kommer detta att ske? 
- Om nej, hur motiverar du det? 
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